
 

Styrelsemöte - nr 4, 2023-08-31 
 
Dag:  Torsdagen den 31 Augusti 2023 
 
Tid: Kl 13-16  
 
Plats:  Uddevallahems huvudkontor, Norra Drottninggatan 15  
  
Återbud lämnas snarast till thomas.aebeloe@uddevallahem.se. 
 

Ordinarie ledamöter 
Anna-Lena Heydar (S)                        
Karin Molander (Svenska Kyrkan)   
Per Bäckström (Uddevalla Kommun)   
Ann Carlotte Gustavsson 
Conny Magnusson 
  
Suppleanter 
Thomas Conny Kristoffersson (BRAZZUP FÖRVALTNINGS AB)  
 (Uddevallahem) 
      
    
Adjungerad 

Håkan Pekkari  

 

Ej närvarande pga semester  
Conny Kristoffersson (BRAZZUP FÖRVALTNINGS AB)  
 

    

 

 

§ 1 Mötets öppnande 

 Ordförande hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat. 

§ 2 Godkännande av dagordning  

- Styrelsen godkänner dagordningen. 

§ 3 Val av justerare  
 

- Per Bäckström utses till justeringsperson. 

§ 4 Styrelseförändring  

- Karin Molander meddelar att hon på grund av organisationsförändring lämnar sina uppdrag i 
styrelsen.  

mailto:thomas.aebeloe@uddevallahem.se


 
- Styrelsen resonerade om vem som kan ersätta styrelseplatsen och som förslag så skall Conny M 
kontakta Christofer Kraft.  

& 5 Föregående protokoll, bilaga 1 

 
Beslut  
- Styrelsen lägger föregående protokoll till handlingarna. 

 

§ 6 Ekonomi,  
Tomas Aebeloe presenterade dagens siffror gällande ekonomin då Conny Kristoffersson har 

semester. Informerar om dagens preliminäras siffror och resultat 2023. Resultatet för föreningen 

uppgår på dagens datum till ca 491 000kr och tillgångarna/likviditeten uppgår till 873 000kr 

 
§ 7 Ansökan medlemskap 

I dag inga ansökningar 
 

§ 8 City index 

Ordföranden informerade  

Uddevalla City BID bjuder in tillsammans med Uddevalla Kommun samarbetspartners till presentation 

av City Index 2023. Datum kommer inom kort. 

§ 9 Purple flag 
 
Informationsmöte med samarbetspartners. Uddevalla Näringsliv, Destination Uddevalla, Uddevalla 

centrum Utveckling,  Levande Centrum, Svensk Handel, Visita, m.fl. 

Purple Flag är arbetsprocess för att arbeta med Trygghetsfrågorna från klockan 1700 till 0500. 

Modellen har fokus på den upplevda otryggheten. 

Arbetsprocess involverar fastighetsa gare, handel, no je, beso ksna ringen, polisen, va ktare, ideella 
organisationer, BRA  och Kommun.  

Vi a r redan pa  ma nga av fra gorna. 

När du inte har något att göra kan du titta på filmerna. (2x60 minuter) 

https://youtu.be/sLZ4yOQDims 

https://youtu.be/Nq4GbdvsZBM 

 
§ 10 Urbant Forum 2023 
Urbant Forum 2023, en inspirerande heldag om stadsutveckling. Den 17 oktober samlar vi 
fastighetsägare, andra näringsidkare och kommuner för att dra lärdomar av vad som gjort Borås till 
den bästa staden för fastighetsföretag. 
 

Tack vare en tydlig strategi och gemensamma visioner har näringsliv, kommun och akademi lyckats 
göra Borås till ett föredöme i Sverige. Lyssna till inspirerande talare som delar med sig av sina insikter 
om stadens centrumutveckling. På Urbant Forum får du möjlighet att utbyta idéer och knyta 
kontakter med andra som arbetar med centrumutveckling, samhällsfrågor och fastighetsföretagande. 

https://youtu.be/sLZ4yOQDims
https://youtu.be/Nq4GbdvsZBM


 
Det fullständiga programmet för eventet släpps efter sommaren, men du kan anmäla dig redan nu. 
Obs! Begränsat antal platser. 

 
§ 11 Etableringsgrupp för Uddevalla City BID 
- En gemensam plattform för uthyrning strategi skall tas fram  
- Fastighetsägarna inom BID området skall samarbeta om frågorna och etableringar. 
- Håkan tar på sig rollen och kallar till ett möte snarast. 
 
§ 12 Nya stadsplaner  
- Styrelsen har genom tidigare beslut beställt ny stadsplan för KV Åberg 
- För att komma vidare måste de politiska besluten gällande skolverksamhet tas. 
- Att resurser tillsätts så att arbetet startas upp 
- Ny stadsplan för KV Gyldenlöwe  
- Fastighetsägaren är väldigt angelägen om att planarbetet startas upp. 
- I kvarteret finns ett LSS boende som lever med tillfälligt bygglov med tidsbegränsning 
- Och att det finns ytterligare idéer om stadsutveckling.   
 
- Styrelsen vill få en statusuppdatering till nästa styrelsemöte 
 
 

§ 13 Övrigt 
Nästa möte 26 oktober  kl 13.00 Uddevallahem 
Håkan föreslog gemensam lunch på Metnings kl 12 för de som har möjlighet  

 
 
§ 14 Mötets avslutande  
Ordförande tackade alla närvarande och förklarade mötet avslutat.   

 


